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برگزاری جشن هفته وحدت در 
پالایشگاه ستاره خلیج فارس

همزمان با هفته وحدت و در آســتانه ولادت با سعادت 
حضــرت محمد )ص( و امام جعفر صادق )ع( جشــن 
گرامیداشت این هفته در پالایشگاه ستاره خلیج فارس 

برگزار شد.
به گزارش روابط عمومی و بین الملل شرکت نفت ستاره 
خلیج فارس، در این مراســم مدیرعامل شــرکت نفت 
ستاره خلیج فارس با اشاره به ابعاد اخلاقی و شخصیتی 
پیامبر اعظم )ص( و لزوم بهره از این اســوه اخلاقی به 
تبریک هفته وحدت پرداخت و بر ضرورت حفظ وحدت 
در بین کارکنان برای اهداف والای تولید مستمر و پایدار 
فرآورده های سبد سوختی کشور در راستای خدمت به 

هموطنان ارجمند تاکید کرد.
علیرضا جعفرپور در ادامه سخنان خود روز گرامیداشت 
آتش نشــانی و ایمنی را تبریک گفت و از تلاش های 

تلاشگران این عرصه خطیر تقدیر و تشکر کرد.
در این آییــن جعفرپور به اجرای طــرح طبقه بندی 
مشاغل کارکنان شرکت نفت ستاره خلیج فارس با دقت 
و تلاش های بســیار اشاره کرد و این امر را در راستای 
تشــویق، برابری و ایجاد ارزش در راستای اجرای امور 

برای پرسنل دانست.
این مراســم که به همراه اجرای برنامه های فرهنگی، 
هنری، تواشــیح و طنز بود، با اهــدای لوح و جوایز به 
نفــرات برتر ایمنی، آتش نشــان و دانشــکاران نظام 
انگیزشی مدیریت دانش شرکت نفت ستاره خلیج فارس 

به ایستگاه پایانی رسید.

جهش شرکت آهن و فولاد ارفع در 
سرمایه گذاری در بخش معدن

 با استعانت از خدای متعال و با تأسی از فرمایشات رهبر 
معظم انقلاب در تحقق شــعار سال ۱۴۰۲،در راستای 
“رشــد تولید و مهار تورم” ، شرکت آهن و فولاد ارفع 
یک سال بعد از اعلام تشکیل گروه معدنی و هفت ماه 
بعد اعلان رسمی ورود به صنایع بالادستی مفتخر است 
که بار دیگر به اســتحضار کلیه ســهامدارن و خانواده 
بزرگ شرکت آهن و فولاد ارفع برساند که این شرکت 
در راســتای راهبرد ورود به صنایع بالادستی و تکمیل 
زنجیره تامین مواد اولیه اقدام به عقد یک فقره قرارداد 
سرمایه گذاری در اکتشاف تکمیلی و استخراج سنگ 
آهن در یکی از بزرگترین آنومالی های اکتشافی سنگ 
آهن کشور واقع در اســتان یزد محدوده “درانجیر” به 

مساحتی حدود ۱۲۱ کیلومتر نموده است.
لازم به توضیح اســت که برآوردهــای اولیه از ذخیره 
موجود در این محدوده بالغ بر ٦۰ میلیون تن ســنگ 
اهن با عیار متوسط ۴۰-۴۲٪ درصد می باشد که سهم 
شرکت ارفع از این مشارکت 5۰ درصد از کلوخه سنگ 
آهن استخراجی در طول دوره ۲۰ ساله اکتشاف و بهره 

برداری خواهد بود.
اتمام اکتشــاف و اثبات ذخیــره قطعی و آغاز عملیات 
اســتخراج از این محدوده گام بلندی در تامین پایدار 

مواد اولیه و تکمیل زنجیره ارزش خواهد بود.
امید است این حرکت مطابق آنچه که در پیام نوروزی 
مدیر عامل محترم شرکت وعده داده شده بود سرآغازی 
باشد بر تحقق راهبرد شرکت در تکمیل زنجیره تامین و 

تولید “از معدن تا بازار ” ان شاالله

7 گواهی استاندارد مدیریتی در فولاد 
خراسان، تجدید و تمدید شد

 اســتانداردهای ۷گانه مدیریت جامع کیفیت شرکت 
»مجتمع فولاد خراسان« مورد تایید ارزیابان نظام های 

جامع مدیریتی شرکت قرار گرفت.
به گزارش روابط عمومی فولاد خراسان، معاون »برنامه 
ریزی و فناوری« این شــرکت از برگــزاری »ممیزی 
شخص ثالث« شــرکت مجتمع فولاد خراسان توسط 

نمایندگان شرکت SGS خبرداد.
به گفته امیررضا هیهات، در راستای تجدید و تمدید ۷ 
استاندارد جاری در سطح شرکت، این ممیزی در نیمه 
دوم شــهریورماه در 5 روزکاری برنامه ریزی و اجرا شد 
که در آن تمام فرآیندهای شــرکت از حیث انطباق با 
 SGS الزامات استانداردی توسط ارزیابان تیم شرکت
و با همکاری تمامی ارکان شــرکت مورد ممیزی قرار 

گرفت.
هیهات افزود: نتایج ممیزی و یافته های شناسایی شده 
توسط تیم ممیزی، در نشست های اختتامیه  جداگانه 
که به این منظور هماهنگ شده بود مورد بررسی قرار 
گرفت و پس از ارائه گزارش ممیزی، شــرکت مجتمع 
فولاد خراسان موفق به تمدید گواهینامه استانداردهای 
ایزو ۹۰۰۱ )ویرایــش ۲۰۱5(، ایزو ۱۰۰۰۲ )ویرایش 
۲۰۱۸(، ایــزو ۱۰۰۰۴ )ویرایش ۲۰۱۸(، ایزو 5۰۰۰۱ 
)ویرایــش ۲۰۱۸( و ایــزو ۱۰۰۱5 )ویرایش ۱۰۱۹( و 
نیــز تجدید گواهینامه اســتانداردهای ایزو ۱۴۰۰۱ و 
ایــزو ۴5۰۰۱ گردید.رییس »تضمین کیفیت و تعالی 
سازمانی« فولاد خراسان در این باره تشریح کرد: سابقه 
نظام های مدیریتی در فولاد خراسان به سال ۱۳۸۱ باز 
می گردد. از آن سال تاکنون، نظام¬های شرکت، روند 
رو به تکاملی را طی نموده است.ســعید رضایی افزود: 
 )TQM(»شــرکت با نگرش »مدیریت کیفیت جامع
اقدام به اســتقرار نظام های مدیریت از جمله سیستم 

های:
،۹۰۰۱ ISO مدیریت کیفیت

،۱۰۰۰۴ ISO مدیریت رضایت مشتری بر مبنای
 ISO سیســتم مدیریت شکایت مشــتری بر مبنای

،۱۰۰۰۲
، ۱۴۰۰۱ ISO سیستم مدیریت زیست محیطی

 ISO سیســتم مدیریت ایمنی و بهداشــت شــغلی
،۴5۰۰۱

 ISO سیستم مدیریت شایســتگی و توسعه کارکنان
۱۰۰۱5 و

سیستم مدیریت انرژی ISO 5۰۰۰۱، نموده است.

خبر

مدیرعامل توزیع برق استان کرمانشاه:
مشترکین برق کرمانشاه 27 میلیارد 

تومان پاداش گرفتند
 مدیرعامل شــرکت توزیع برق اســتان کرمانشاه 
با بیــان اینکه حدود ۳۴ درصد مشــترکین برق 
کرمانشــاه در فصل گرمای امسال پاداش دریافت 
کردند، میزان پاداش تعلق گرفته به آنها را بالغ بر 
۲۷ میلیارد تومان اعلام کرد. محمد مرادی با بیان 
اینکه خوشبختانه فصل گرمای امسال و پیک بار 
ســال ۱۴۰۲ را بدون مشکل پشت سر گذاشتیم، 
افزود: گذر از پیک تابستان با مدیریت مصرف در 
بخش خانگی، صنایع، کشــاورزی و ادارات صورت 
گرفت و خوشــبختانه در بخش خانگی خاموشی 
برنامه ریزی شده نداشتیم. وی پیک مصرف امسال 
را مربوط به ساعت ۲۰ و ۴۰ دقیقه روز ۱۸ مرداد 
عنــوان کرد که به میــزان ۸٦۳ مگاوات رخ داد و 
اظهار کرد: با همراهی مشــترکین کمتر از پیکی 
که برای تابستان امســال پیش بینی کرده بودیم، 
داشــتیم.مدیرعامل شــرکت توزیع برق اســتان 
کرمانشــاه با بیان اینکه در بخش صنعت یک روز 
در هفته و به مدت ۱۲ ســاعت محدودیت مصرف 
برق داشــتیم که از قبل نیز در قالب جدول زمان 
بندی به اطلاع صنایع می رسید، خاطرنشان کرد: 
در حوزه کشاورزی نیز برای چاه های دارای کنتور 
برق پنج ســاعت در روز محدودیت داشتیم و برق 

آنها برای ۱۲ ساعت دیگر رایگان بود.
مرادی همچنیــن از همراهی خوب مشــترکین 
بخــش خانگی نیــز در فصل گرمای امســال یاد 
کرد و گفت: مشــترکان بخش خانگی کرمانشاه از 
ابتدای خرداد تا پایان شهریور ۲۷ میلیارد و ٦۰۰ 
میلیون تومان پــاداش دریافت کردند. وی با بیان 
اینکه حدود ۳۴ درصد مشــترکین بخش خانگی 
در فصل گرمای امسال مصرف خود را کاهش داده 
و پاداش گرفتند، عنــوان کرد: ۳۹۲ هزار و ۹۳۲ 
صورت حساب برق اســتان در این مدت مشمول 
دریافت پاداش شد. وی عنوان کرد: این پاداش به 
مشــترکانی تعلق گرفت که میزان مصرف خود را 
نسبت به مدت مشابه سال گذشته کاهش دادند.

خبر

 سکوت در برابر آلودگی 
هوای شهرها یا همدلی با آن

▪ خارج کردن صنایع آلاینده از محدوده شهری.
▪ از رده خارج کردن خودروهای قدیمی و فرسوده 

با حفظ حقوق صاحبان آن ها.
▪ استفاده از انرژی های        تجدید پذیر از جمله انرژی 

خورشید ،باد، انرژی گرمایی اقیانوس   ها     ،انرژی
 امواج آب و انرژی جذر و مد اقیانوس ها، بیوگاز.

▪ درختــان و گیاهــان ریه زمین هســتند و یک 
ضرورت اساسی برای بهداشت زیستی این سیاره، 
پس قطع هر درخــت تاثیر جهانی برجای خواهد 

گذاشت.
این اقدامات نمونه هایی جــدی وقابل اجرا برای 
کوتــاه مدت اســت اما بیش از هر چیــز نیازمند 
دوبــاره خوانی قانون هوای پاک را با حدیت داریم 
که همه دســتگاه ها و نماینــدگان مجلس را در 
بستری از پاســخ گویی برای این مسئله قرار داده 
است و نسبت به آن ســکوتی نگران کننده اتخاذ 

شده است!!
مسئله آلوذگی هوا گذشته از سوخت های        فسیلی 
درکنار خشکســالی و وضعیت انتقال گرد و غبار 
مناطق خشک شده کشــورهای همسایه و حتی 
کشور خودمان دامنه وسیعی پیدا کرده است و هر 
روز دیرتر به رفع این مشکلات توجه کنیم خسارت 
بیشتری را برای سلامت و زندگی شهروندان راباید 
متحمل شــویم ! از این رو لازم اســت عزم جدی 
برای همه بخش های        کشــور برای پیشــگیری ،     و 
درمان این مسئله مهم در کشور ایجاد شود و گرنه 
احتمالا با حجم بزرگــی از بیماری های        گوناگون 
شهروندان هزینه های        سنگینی ایجاد خواهد شد   ! 
         امروز به فکر رفع معضل باشــیم شــاید فردا دیر 
باشــد. این هوا متعلق به همه است ،     غنی و فقیر 
ندارد   !          مدیر و غیر و مدیــر ندارد ،     همه از این هوا 
تنفــس می   کنیم پس حداقل به خاطر ســلامت 
خودتان هم شــده به وضعیــت آلودگی هوا توجه 

کنید.
عضو شورای شهر پنجم تهران

ادامه از صفحه 4

اصفهان – لیلا قاســمی: مدیر پژوهش، 
خلاقیــت و فناوری های نوین شــهرداری 
شــرکت   ۷٦ تاکنــون  گفــت:  اصفهــان 
دانش بنیــان، حدود ۲ هــزار متر مربع و ۷ 
مورد از صنایع بزرگ حدود هزار متر مربع 

از فضای نمایشگاه را رزرو کرده اند.
مرتضی نصوحی با بیان اینکه نمایشگاه ملی 
فن نما از دهم تا دوازدهم مهرماه در اصفهان 
برگزار می شود، اظهار کرد: مراسم افتتاحیه 
این نمایشــگاه روز دوشنبه دهم مهرماه از 
ســاعت ۱5 تا ۱۷ و قبل از برنامه اختتامیه 
جایزه ویــژه مصطفی )ص( در محل دائمی 
نمایشــگاه های بین المللــی اصفهان برگزار 

خواهد شد.
مدیر پژوهش، خلاقیت و فناوری های نوین 
شــهرداری اصفهان با اعلام اینکه نمایشگاه 
فن نما در مســاحتی حدود ۸هزار متر مربع 
برگزار می شود، افزود: مجری این نمایشگاه 
شرکت نمایشگاه های بین المللی اصفهان با 
کارگزاری انجمن شــرکت های دانش بنیان 

اصفهان است.
او بــا بیــان اینکــه تاکنون ۷٦ شــرکت 
دانش بنیــان حدود دو هــزار متر مربع و ۷ 
مورد از صنایع بزرگ حدود هزار متر مربع 
از فضای نمایشــگاه را رزرو کرده اند، ادامه 
داد: همچنین صنــدوق پژوهش و فناوری 
دولتی اســتان اصفهان به همــراه کارخانه 
آزادی تهران )هم آوا( بــه متراژ ۸۰۰ متر 
مربع، دانشــگاه های آزاد اسلامی و دولتی 
استان و شرکت ها و هســته های فناورانه و 
دانش بنیان تحت حمایت دانشگاه ها حدود 
5۰۰ متر مربع، آموزش و پرورش اســتان 

اصفهان حدود ۲۰۰ متر مربع، رســانه های 
فعال حــوزه فنــاوری و کارآفرینی حدود 
۲۰۰ متر مربع و دســتاوردهای شهرداری 
اصفهان در حــوزه فناوری و نوآوری حدود 
۲۰۰ متر مربع از فضای نمایشگاه فن نما را 

رزرو کرده اند.
مدیر پژوهش، خلاقیت و فناوری های نوین 
شهرداری اصفهان از برگزاری نشست های 
آموزشــی و تخصصی با عناوینی از قبیل 
تکنولوژی های پیشــرفته در تولید انرژی 
از پسماند، آب شیرین کن ها، نمک زدایی 

و تصفیه آب و فنــاوری جی5 و اینترنت 
اشــیا در این نمایشــگاه خبر داد و افزود: 
نشســت های هماهنگــی و برنامه ریــزی 
همچون نقــش دوقلوهــای دیجیتال در 
انقــلاب صنعتــی چهــارم، چالش هــای 
شــاخص های  کار،  و  کســب  حقوقــی 
مطرح در غربالگــری و ارزیابی طرح های 
ســرمایه گذاری، رویدادهــای فرهنگی و 
اجتماعی با موضوع فناوری از جمله رصد 
ســتارگان و تئاترهای محیطی با موضوع 
فناوری، اختتامیه ایده کاپ دانش آموزی و 

دانشجویی با موضوع حمل ونقل و ترافیک 
و اختتامیه رویــداد دانش آموزی در حوزه 
صنایع دستی نیز در قالب نمایشگاه فن نما 

برگزار می شود.
او خاطرنشــان کــرد: اقدامات رســانه ای 
انجــام شــده در قالــب نمایشــگاه فن نما 
شامل راه اندازی سایت نمایشگاه به آدرس 
نشســت  دو  برگــزاری   ،  fannema.ir
خبــری، تهیه هویت بصری نمایشــگاه در 
قالب پوستر، موشن، اینفوگرافی و انتشار در 

درگاه های مجازی مرتبط است.

 در نمایشگاه ملی فن نما صورت گرفت: 

حضور 76 شرکت دانش بنیان همراه با 7 صنعت بزرگ

 سرپرست حوزه نظارت گمرکات مازندران گفت: تجارت 
خارجی گمرکات مازندران به کشــورهای اوراسیا در نیمه 
نخســت ســال جاری با ٦۱ درصد رشــد به بیش ۲۲٦ 

میلیون دلار رسید.
به گزارش روابط عمومی حوزه نظارت گمرکات مازندران، 
امیر جمشیدی سرپرست حوزه نظارت گمرکات مازندران 
با اشاره به میزان صادرات قطعی به اورآسیا بیان کرد: در 
مدت یاد شــده بالغ بر ٦۲5 هزار تــن انواع کالاهای غیر 
نفتی به ارزش ۳5 میلیون و ۹۴۳ دلار به این کشور صادر 
شــد که در مقایسه با مدت مشــابه سال قبل از نظر وزن 
٦۷ و از لحاظ ارزش ۴۲ درصد افزایش را نشان می دهد.

سرپرســت حوزه نظــارت گمــرکات مازنــدران گفت: 
کشورهای مقصد کالاهای صادراتی گمرکات مازندران به 
ترتیب فدراسیون روسیه با ۲۷ میلیون و ۸۹۸ هزار دلار؛ 
قزاقستان با ٦ میلیون و ۸۷5 هزار دلار، ارمنستان با۷۷۱ 
هزار دلار و قرقیزستان با ۴۰۰ هزار دلار بوده که کالاهای 
نظیر ســیمان و موادمعدنی، محصــولات لبنی، فرآورده 

های خوراکی، محصولات شیمیایی، مواد پلاستیکی، گل، 
کیوی و غیره به این کشور صادر شده است.

جمشــیدی با اشاره به واردات ۴۰۳ هزارتن کالا از کشور 
اوراســیا عنوان کــرد: در نیمه اول ســال ۱۴۰۲ واردات 
گمرکات مازندران از کشــورهای عضو اتحادیه اقتصادی 
اوراسیا به ۱۹۰ میلیون و ۲۰۰ هزار دلار رسیده است که 

از نظر وزنی و ارزشی ۴5.٦٦ درصد رشد را نسبت به نیمه 
نخست سال ۱۴۰۱ نشان می دهند.

وی افزود: کشــورهای عضــو اتحادیه اقتصادی اوراســیا 
شــامل فدراســیون روســیه با ۱5۸ میلیون و ۴٦۳ هزار 
دلار، قزاقســتان با ۳۱ میلیون و ۲۲٦ هزار دلار، بلاروس 
با ۴٦٦هزار دلار و قرقیزستان ۴5 هزاردلار مبدا کالاهای 
وارداتی گمرکات مازندران بــوده که عمده ترین کالاهای 
وارد شده از این کشورها غلات، روغن و دانه های روغنی، 
چوب وتخته، محصولات شیمیایی، آهن آلات و غیره بوده 

است.
به گفته جمشــیدی، حجــم تجارت خارجــی گمرکات 
مازندران )صادرات و واردات ( با کشــورهای عضو اتحادیه 
اقتصادی اوراســیا در نیمه نخســت ســال جاری به یک 
میلیــون و ۲۹ هــزار تــن و ارزش ۲۲٦ میلیون و ۴۳٦ 
هزار دلار رســیده و در مجموع از حیث وزنی و ارزشی به 
ترتیب ۳5.۱۷ درصد از کل سهم تجارت خارجی گمرکات 

مازندران را تشکیل می دهند.

طی ۶ ماهه نخست امسال؛

تجارت گمرکات مازندران با اوراسیا از مرز ۲۲۶ میلیون دلار گذشت

نماینده مردم کرمــان و راور در مجلس از کمرنگ بودن 
نقش شــرکت های بــزرگ صنعتی و معدنی اســتان در 
مشارکت و سرمایه گذاری برای اجرای پروژه های عمرانی، 

تولیدی و خدماتی در سطح استان کرمان انتقاد کرد.
 در راســتای پایش و رصد اقدامات انجام شــده براساس 
سند آمایش استان و نقشه راه توسعه استان، محمّدمهدی 
فداکار اســتاندار کرمان به اتفــاق محمدمهدی زاهدی و 
محمدرضــا پورابراهیمی نمایندگان مــردم کرمان و راور 
در مجلس شــورای اسلامی به بخش گلباف سفر کردند و 
ضمن ادای احترام به شــهدای این بخش و دیدار با مردم 
و خانواده شهید والامقام نبی زاده، با تشکیل شورای اداری 
بخش گلباف به بررسی پروژه های در حال انجام و موانع 

پیش رو پرداختند.
در این نشست دکتر زاهدی نماینده مردم کرمان و راور در 
مجلس با اشاره به کمرنگ بودن نقش شرکت های بزرگ 
صنعتی و معدنی استان در مشارکت و سرمایه گذاری برای 
اجــرای پروژه های عمرانی، تولیدی و خدماتی در ســطح 
استان کرمان از استاندار خواست تا براساس مأموریت های 
از پیش تعریف شده معین های اقتصادی و در صورت نیاز 
بازتعریف مأموریت ها و بازنگری نقش هر شــرکت، نسبت 
به افزایش مسئولیت پذیری و پاسخگو بودن این شرکت ها 
در مسیر پیشــرفت استان و بویژه مناطق کمتر برخوردار 

به تکالیف و مسئولیت های اجتماعی خود اقدام نمایند.
 وی با اشاره به موقعیت ویژه و راهبردی منطقه گلباف به 
عنوان قطب کشــت گیاهان دارویی خواستار توجه بیشتر 

به کشــت زعفران و ترخون در ایــن منطقه و بازفرآوری 
این محصولات با سرمایه گذاری بخش خصوصی در منطقه 

شد.
 نماینده مردم کرمان و راور در 
مجلس با اشاره به پیگیری های 
انجام شــده و تامیــن اعتبارات 
لازم برای مرمت و احیاء قنوات 
منطقه با توجه بــه کم آبی، از 
مسئولان اجرایی خواست هرچه 
ســریعتر اقدامات لازم را بعمل 

آورند.
وی با اشــاره به ســیل ســال 
گذشــته و خســارت به مردم و 

کشاورزان و دامپروران، خواستار انجام تعهدات ادارات در 
قبال جبران ضرر و زیان هــای وارده و همچنین بازنگری 
مســیل های موجود با اولویت حفظ جــان مردم و تامین 

زمین مورد نیاز برای مسکن منطقه شد.
عضو کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای اسلامی 
با گرامیداشــت یاد شــهید پورجعفری، از هماهنگی ها و 
پیگیری ها جهت ساخت مدرسه با نام این شهید والامقام 
در این منطقه با اعتباری بالغ بر ۴۰ میلیارد ریال و افتتاح 
آن در ســال قبل خبر داد و خواستار حل مشکل مدارس 

روستاهای کشیت و جوشان شد. 
وی از پیگیــری و هماهنگی با وزارت علــوم برای احیاء 
دانشگاه پیام نور گلباف و پذیرش دانشجو در سال جاری 
برای این واحد دانشگاهی خبر داد و گفت: در حال رایزنی 
برای راه اندازی مرکــز آموزش عالی مهارت در این بخش 

هستیم.

نماینده کرمان و راور در مجلس انتقاد کرد

کمرنگ بودن نقش شرکت های معدنی در سرمایه گذاری کرمان

09126870191  02166981271

روزنامه
سازمان 
آگهی ها


